
 

 

Referat fra styremøte nr. 9 – 2017  

Styre: Nordreisa IL fotballgruppa 

Tid: 7. august 2017 klokken 18.00 – 20:00 

Sted: Kontoret 2. etg. Nordreisa idrettshall 

Deltagere: Trond Hallen, Harald Johannesen, Beate R. Jaatun, Ann Hilde Johansen, Merete 

Rasmussen, Vidar Aamo Nicolaisen, Hilde Nyvoll 

Forfall: Sandra Hallen 

Neste ord. møte: 4. september 2017 

Referent: Beate R. Jaatun 

 

Sak Tema Ansv Frist 
63/17 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste 

Vedtak: Enstemmig godkjent.   

  

64/17 Godkjenning av møtereferat av 18.06.2017, 23.06.2017 og 

30.06.2017 
Vedtak: Enstemmig godkjent. 

  

65/17 Referater  
Aldersbestemt:  

• 17 lag er meldt på til Altaturneringen. Arbeidsgruppa er uendret. Ingen møter i 

sommer. 

A-laget:  

• Få felles treninger i sommer, men egentrening. 

• I første kamp etter ferien gikk A-laget på et 0 -2 tap mot Kvaløya. 

• A-laget er i gang med høstsesongen. 

Damelaget:  

• Tidligere trener Kristoffer Jensen har flyttet til Oslo. Trond Hallen skal bidra 

som trener ut sesongen.  

• Malin har tatt overgang til Alta IF. Kine Mienna tar overgang til Kautokeino og 

flytter til Oslo. NIL får to nye spillere denne sesongen.  

• Regner med at høstsesongen skal fullføres greit. 

St-Hansturneringa:  

• Omsetning for 2017 var på ca kr 500.000, som er noe lavere enn forrige år. 

Skyldes færre lag enn forrige år. I underkant av 100 lag var påmeldt i årets 

turnering. Mange påmeldte lag fra Alta og omegn, men få lag fra Tromsø og 

Midt-Troms. NIL må prøve å få med flere lag fra Finnmark som bl.a. Kirkenes 

og Hammerfest. Vi konkurrerer med flere store fotballturneringer i Troms i 

samme måned.  

• Når det gjelder sponsorene så er de få og store. Turneringa jobber for å få med 

flere og også mindre sponsorer til neste turnering. 

Norway Cup:  

• Jentelaget gikk videre til A-sluttspillet, det samme gjorde ett av 7-er 

guttelagene. Bra innsats av lagene, men lagene røk ut tidlig i A-sluttspillet og 

B-sluttspillet.  

  



 

• Budsjett på kr 250 000. Flybillettene økte noe i pris i forhold til forrige 

turnering, det samme gjorde utgifter til buss. Det meste av kostnadsøkningene 

skyldes generell prisøkning på de nevnte postene og flere deltagere enn først 

budsjettert. 

Sportslig utvalg:  
• Nytt møte når sesongen starter. Utfordringen er å få flere trenere til å møte på 

trenerforumene. Flinke oppmenn som støtter trenerne. 

Leder: 

• Kunstgressprosjektet 

Ekstra ordinært årsmøte i NIL har godkjent øvre ramme for 

investeringsprosjektet på kr. 3.700.000,- med låneramme på inntil kr. 

2.500.000,-. Fotballgruppa stiller med kr. 1.000.000,- i egenandel (konto for 

treningsavgift) og har fått kr. 200.000,- fra Sparebanken Nord-Norges 

gavefond. Kontrakten er signert med Proturf. Anleggsarbeidet starter opp 21. 

aug. og forventes ferdigstilt 1. sept. Det blir kjøpt inn nytt høytaleranlegg til kr 

220 000. Nye innbytterbokser kommer på plass i høst. 

• NIL fotballgruppa har ikke fått tilbakemelding fra forsikringsselskapet på 

vannskaden i klubbhuset. 

• Kulturmidler fra kommunen til fotballgruppa er kr. 23.850,- (av totalt kr. 

53.000,- til NIL) 
66/17 Søknad budsjettøkning Norway Cup 

Godkjent budsjett er kr. 250.000,- og av søknad 05.07.2017 søkes det om utvidet 

budsjettramme til kr. 285.000, fordi det i budsjetteringen kun var tatt høyde for 37 

personer og totalt antall reisende er blitt 45 personer. I tillegg kommer økningen i 

kostnader på grunn av prisøkning på flybilletter, buss og utstyr. 

Enstemmig vedtak: Søknaden om utvidet budsjettramme til kr 285.000 innvilges. 

  

67/17 Hjertestarter 
Nordreisa IL (skigruppa og fotballgruppa) har fått hjertestarter i gave fra LHL 

etter Teodor Gamsts bortgang. Vi har forpliktet oss til opplæring.  

Enstemmig vedtak: Hjertestarteren oppbevares i kiosken på fotballbanen i 

fotballsesongen og i skihuset i vintersesongen. Vi må finne noen som kan gi flest 

mulig i klubben opplæring. 

 

 

Hilde 

 

68/17 Æresgjesten 
Nordreisa fotballgruppe med styremedlemmer, maskotter, ballhentere og  

medlemmer er invitert til TIL-kampen 20. august. Flyttet fra opprinnelig 29.10.  

Enstemmig vedtak: NIL ordner med en buss til TIL-kampen i Tromsø 20.august. 

 

Merete 

og 

Ann 

Hilde 

 

69/17 Utstyrskurver klubb 
På lageret i klubbhuset er det behov for låsbare kasser/skap for å lagre drakter, 

baller o.l. i. 

Enstemmig vedtak: Harald undersøker aktuelle lagringsmuligheter for 

fotballutstyret og kostnader for de ulike alternativene. 

Harald  



 

70/17 Kvalitetsklubb 
Rekruttering: Nye spillere blir introdusert via idrettskolen og aldersbestemt 

gruppe. 

Egen rekrutteringsansvarlig: styreleder fotball Hilde Nyvoll 

Sportsplan: NIL fotball har en sportsplan som revideres hvert år. 

Dommeransvarlig: Trond Hallen finner ny dommeransvarlig 

Organisasjonskart: OK 

Klubbhåndbok: Ok 

Kasserer: Styret mangler kasserer. Ann Hilde undersøker med aktuelle 

kandidater 

Lederkompetanse: Flertallet av styrets medlemmer skal ha fullført lederkurs 1. 

Hilde sjekker om det er mulig å få kretsen til å avholde kurs for 

styremedlemmene. 

Trenerkurs for trenere for alle årskurs i barnefotball. Ansvarlig Trond Hallen i 

trenerforum. 

Politiattest: Gjelder alle trenere og oppmenn i klubben. Saken skal følges opp via 

hovedlaget. Vidar tar opp saken i hovedlaget. 

 

 

Hilde 

 

 

 

Trond 

 

 

 

Ann 

Hilde 

 

Hilde 

 

 

Trond 

 

Vidar 

 

71/17 Regnskap per 30.06.2017 
Enstemmig vedtak: Saken utsettes til neste styremøte 

  

5117 Ansvarlig dommerrekruttering 
Saken tidligere utsatt fra 08.05.2017. Se vedtak sak 70/17 kvalitetsklubb. 

  

52/17 Kasserer 
Saken tidligere utsatt fra 08.05.2017. Se sak 70/17 kvalitetsklubb 

  

53/17 Web-ansvarlig 
Leder i hovedlaget har tidligere publisert nyheter for gruppene. Nå ønsker ny 

leder at gruppene gjør dette selv. Det vil bli gitt tilbud om opplæring. 

Enstemmig vedtak: Ann-Hilde gjør det for aldersbestemt, Merete for A-laget, 

Trond finner noen som gjør det for damelaget og Beate gjør det for 

fotballgruppa.  

  

 

 

 

 

 


